
MR notulen; 10-07-2023

Aanwezig; Emma, Gijs, Maarten, IJsbrand, Camyre en Trix.

Herhaalde punten

Actiepunten uitvoerder
Kan er een email adres komen voor de
leerlingen m.b.t. de MR, misschien een email
adres voor de leerlingenraad.
Kan dit op de hoofdpagina van het handboek
komen te staan?

Gijs

Ik zie dat de MR op de website is te vinden,
echter niet iets voor leerlingen. Wat vinden zij
handig mbt communicatie? Emma

Opzetten leerlingenraad en eventueel
leerpleinraad.

Dirk-Jan
Ik begrijp dat Tessa de leerlingenraad gaat
leiden? Is er al een begin?

Klankbord avonden voor ouders, eventueel
koppelen aan een informatie avond.

Camyre en ouders?

Stukje voor de nieuwsbrief van de ouders IJsbrand; misschien nu kijkend naar het
komende schooljaar en gericht op communicatie
naar ouders.

Jaarplanning maken met vaste punten en
andere punten vanuit de MR

Gezamenlijk op laatste vergadering schooljaar
2022-2023
Jaarplanning moet nog gemaakt worden, wie?

Tweede/Derde docent benaderen voor MR Geregeld door Gijs, nu nog een 2e leerling, als
Emma afwezig is

VOO benaderen voor cursus MR opzet;
donderdag 22 juni 16.00 uur, anders eventueel
andere datum.

cursus is geweest.
Jammer dat we niets met de online trainingen
hebben kunnen uitproberen, dat was teveel zo
einde van het schooljaar

Nieuwe actiepunten

Geluid leerplein goud Mundus; in de
stilteruimtes is er juist geen stilte. Hoe kan dit
verbeterd worden?
Maken jaarplanning
Maken jaarverslag afgelopen schooljaar
Opstellen huishoudelijk regelement
Opstellen communicatieplan?
Afscheid Camyre en de MR?



Mededeling: Gijs is de voorzitter van de MR.

We hebben gesproken over de leerlingenraad, de jaarplanning, het schoolplan voor de komende

4 jaar, de ouder contact momenten, het beleid omtrent de mobiele telefoons op Spring High. Camyre

zou een plan van aanpak maken omtrent dit beleid, er zijn nu al stappen gezet in het team en er

wordt in de studieweek beleid gemaakt. Er moet een plan van aanpak komen voor de examens. (

hier is ook over gesproken met de Interim Directeur)

We hebben gesproken over leerplein GOUD, de examenleerlingen die volgend schooljaar verhuizen

naar MUNDUS. Er is een bezoek gepland voor deze leerlingen voor de zomervakantie.

We hebben gesproken over de klachtenbrief van de anonieme ouders.

Er is sprake van een Campus Nieuw West, er is nog onvoldoende informatie over bekend.


